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Z á p i s n i c a 
z OZ, konaného dňa 10. 09. 2012 v Tomášove 

 
Počet prítomných poslancov:  9 
Prezenčná listina  - v prílohe 
 
Prítomní občania– vid. prezenčná listina v prílohe  

 P r o g r a m :  
                          1.  Otvorenie 
                       2.  Návrh na návrhovú komisiu  

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   
4.  Interpelácia poslancov    
5.  Priestor pre občanov  
6.  Kontrola plnenia uznesení 
7.  Správa riaditeľky ZŠ  

                           8.  Správa riaditeľka ZŠ s VJM - Alapiskola  
                           9.  Vyhodnotenie dňa obce 
                         10.  Správa prezidenta ŠK 
                         11.  Aplikácia zákona 390/2011 o počte žiakov v triedách 
                         12.  Rôzne 
                                   1/ Žiadosť- Erika Hadžijusufovičová   

        2/ Výzva PIK FONDRK s.r.o. 
        3/ OZ deleguje členov do Rady ZŠ  
        4/ OZ deleguje členov do Rady ZŠ s VJM – Alapiskola  
        5/ Žiadosť o zmenu ÚP 
        6/ Dar od p. Z. Farkasa 
         7/ Informácia o projektoch 
        8/ Informácie o nájomných bytoch 
        9/ Iné plánované stavby 

                           13. Diskusia 
                           14. Návrh na uznesenie a schválenie 
                           15. Záver 

      
Bod č. 1- Otvorenie 
 
p. Starosta privítal prítomných členov OZ a občanov.  
Oboznámil prítomných  s programom zasadnutia. 
Poslanci pozmeňujúci návrh nepodali. 
p. Starosta dal hlasovať program zasadnutia  
 

Hlasovanie:     za: 9         proti:   0       zdržal sa:   0 
Starosta konštatoval, že program  bol jednohlasne prijatý. 
 
 
Bod č. 2 -  Návrh na návrhovú komisiu 
p. Starosta za členov návrhovej komisie navrhol poslancov: Hučko, Nagy, Mózes 
p. Starosta dal hlasovať návrh návrhovej komisie  

Hlasovanie:     za:  9          proti:   0       zdržal sa  0 
p. Starosta konštatoval, že OZ návrh jednohlasne prijalo. 
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Bod č. 3 -Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
  
p. Starosta  určil  
- za overovateľov zápisnice  poslancov:  Grožajová, Gabčo 
- za zapisovateľku E. Domonkos   
Obecné zastupiteľstvo návrh starostu  zobralo na vedomie.  
 
Bod č.  4 -Interpelácia poslancov 
 
p. Vitálos  - Na Novej ulici pri čísla domu 34 je prepadnutý asfalt cca 30 cm v hĺbke cca 15 
cm. 
p. Starosta –   už bol o tom informovaný, oprava bude vykonaná 

p. Nagy – sa informoval, že ako pokračujú prípravné práce na opravu Veternej ulici 

- ďalej informoval starostu, že na dome č. 1 na Veternej ulici bola tabuľa označujúca            

ulicu, ktorá pri rekonštrukčných prác bola odstránená. Ako poslanec žiadal majiteľa, 

o povolenie umiestniť tabuľu naspäť na dom, ale zatiaľ nedostal odpoveď. 

p. Starosta –   OÚ vyzve majiteľa písomne o spätné umiestnenie tabule označujúcu názov 

ulice. 

p. Lipka – navrhol, aby starostlivosť o obyvateľov ulíc, ktoré mal na starosti p. Mikóczi Jozef  

(bývalý poslanec), prevzal po ňom pán Mózes 
p. Starosta –  pán Mózes dostane z OÚ informáciu, ktoré  ulice bude mať na starosti 
p. Jakóczy –  informoval sa, kto vyrúbal stromy na  ľavom brehu Malého Dunaja 
p. Starosta –  výrub stromov na základe lesného zákona vykonali Lesy š.p. Poskytli 

informáciu, že ešte tento rok sa uskutoční výsadba nových stromov. 

p. Ürge – káblová televízia v obci často má elektrický výpadok z dôvodu preťaženia 

elektrického vedenia, aké opatrenia je potrebné vykonať, aby sa to nestávalo 

p. Starosta –   spoločnosť, ktorá ma na starosti revíziu o probléme bola informovaná, v krátkej 

budúcnosti bude namontovaný  samostatný istič  

 

Bod č.  5- Priestor pre občanov 
Do diskusie sa neprihlásil nikto 

 
Bod č.  6 - Kontrola plnenia uznesení 
p. Starosta - informoval o plnení všetkých bodov uznesenia č. 3/2012  
 
Bod č.  7 –  Správa riaditeľky ZŠ 
Riaditeľka ZŠ pani Máčeková prečítala správu o činnosti Základnej školy v Tomášove, 
o vykonaných opravných prácach v budove školy, o počte detí v jednotlivých triedach 
a o počte pedagógov. 

  Správa riaditeľky ZŠ je prílohou tejto zápisnice číslo 1 
                                                       
- Na záver informovala OZ, starostu i prítomných, že pedagógovia ZŠ v Tomášove sa 
zúčastnia 13. septembra 2012 výstražného štrajku pedagógov, ktorý vyhlásil Odborový 
zväz pracovníkov školstva a vedy na Slovensku 
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Bod č.  8 – Správa riaditeľky ZŠ s VJM - Alapiskola  
Riaditeľka ZŠ s VJM – Alapiskola pani Pomichal informovala prítomných o činnosti školy, 
o dosiahnutých výsledkoch, o počte žiakov a zamestnancov 

 
Správa riaditeľky ZŠ s VJM – Alapiskola je prílohou tejto zápisnice číslo 2 

Taktiež informovala prítomných, že pedagógovia ZŠ s VJM  sa zúčastnia štrajku  13. 9. 
2012. 
 

p. Starosta –  si vyžiadal informáciu o tom, ako sú obe školy zabezpečené učebnicami. 

 
pani Máčeková – nie všetky požadované učebnice sú zabezpečené, pracovné zošity nie sú 
dodané  
 
p. Ürge – tento problém trvá už 5 rokov, čo môže urobiť škola, aby školáci mali zabezpečené 

učebnice podľa potreby. 
 
pani Pomichal- ten istý problém je i na ZŠ s VJM i na ZŠ v okolitých obciach. Je to 
celoslovenský problém. Riešiť problém môže iba Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a 
športu Slovenskej republiky 
 
Bod č.  9– Vyhodnotenie dňa obce 
p. Lipka – dá sa konštatovať, že obecný deň  bol vydarený, počasie bolo príjemné, program 

úspešný, veselica bez konfliktov.  

- poďakoval všetkým, ktorý pomáhali pri  organizovaní tohto podujatia,  

p. Starosta  - poďakoval všetkým sponzorom, ktorí finančne alebo materiálne podporili 
organizovanie obecného dňa 
 
Bod č. 10 - Správa prezidenta ŠK 
p. Nagy – prečítal správu o činnosti športového klubu  
- informoval prítomných o finančných problémoch klubu  
- požiadal finančnú podporu z rozpočtu obce 
Správa prezidenta ŠK je prílohou tejto zápisnice číslo 3 
p. Bernáth  -   opätovne upozornil. Že obec môže poskytnúť iba dotáciu z rozpočtu a iba 
na základe písomnej žiadosti a podpísanej zmluve o dotáciu 
p. Hučko – dotácia môže byť odsúhlasená na základe finančnej situácie obce 
- finančná komisia bude zasadať až koncom mesiaca september 
- na základe žiadosti potom bude podľa potreby i úprava rozpočtu  
p. Starosta  - navrhuje hľadať riešenie na zlepšenie finančnej situácie spoločne, nie len 
starosta a prezident klubu. 
- ďalej podotkol, že telocvičňa je poskytnutá zdarma pre športovcov, čo je taktiež  
finančná pomoc pre klub 
 
 
Bod č. 11- Aplikácia zákona 390/2011 o počte žiakov v triedach 
p. Starosta  -  informoval prítomných o zmene v zákone č. 390/2011 Z. z. , ktorá 
umožňuje zvýšiť počet žiakov v triede  pri dodržaní hygienických a ďalších podmienok. 
-na základe žiadosti  pani riaditeľky Máčekovej Obec ako zriaďovateľ povoľuje zvýšiť 
počet žiakov podľa potreby pri dodržaní podmienok: plocha na jedného žiaka sa 
vyžaduje 1,65 m2  . 
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Bod č. 12 – Rôzne 
12/1  
 
p. Lipka   
  -prečítal žiadosť- Eriky Hadžijusufovičovej, Senecká, Tomášov, o odpredaj pozemku 
parcely číslo 324 k. ú. Tomášov (pozemok pod predajňou pizzéria na Mierovej ulici) 
-prečítal žiadosť p. Daniely Hollstainerovej , Športová ul. 15, Malinovo, o odpredaj 
pozemku č. p. 342/2 k. ú. Tomášov (pozemok pod reštauráciu Lagúna na Mierovej ulici) 
 
 p. Starosta - informoval  OZ, že v období, keď bolo vydané stavebné povolenie na 
menované budovy, boli informovaní stavitelia, že pozemok nikdy nebude predaný. 
Vzhľadom na lukratívnosť miesta, pozemok  zostáva natrvalo v majetku obce pre 
prípadné-  z hľadiska obce -dôležitejšie  záujmy.  Stavebné povolenie bolo vydané na 
stavbu  dočasnej stavby 
Poslanci  - Nagy Alexander , Mózes Gabriel,  taktiež potvrdili túto informáciu 
p. Hučko – Obec by nemal predať tieto pozemky, navrhuje nepredať tieto obecné 
pozemky 
p. Simonics  -(bývalý poslanec) taktiež informoval prítomných, že rozhodnutie obecného  
zastupiteľstva v tom čase bolo také (aj on bol členom obecného zastupiteľstva), že po 
postavení  budov pozemok naďalej zostáva v majetku obce, z toho dôvodu stavebné 
povolenie bolo vydané len na dočasné stavby. 
 
p. Starosta dal hlasovať návrh naďalej nepredať tento obecný pozemok   

Hlasovanie:     za:  9          proti:   0       zdržal sa  0 
p. Starosta konštatoval, že OZ návrh jednohlasne prijalo. 
 
 
12/2 
p. Lipka    -prečítal výzvu PIK FONDRK s. r. o na využitie  predkupného práva Obce 
Tomášov na odkúpenia pozemku č. p. 1228/16 v k. ú. Tomášov, zapísané na LV č. 2006 
vo výmere 3114 m2  
p. Starosta – vyjadril svoj názor na využitie predkupného práva, školský areál bude ako 
pôvodne a zachráni sa aj univezálna betónová hracia plocha. 
- žiadal OZ , aby sa vyjadrili k výzve 
p. Hučko – navrhuje využiť predkupné právo a odkúpiť späť tento pozemok, vzhľadom 
k tomu, že je to jeden veľký celok pri základných školách, podľa potreby bude môcť obec 
stavať budovu podľa potreby pre verejné záujmy 
p. Ürge – navrhuje taktiež využiť predkupné právo, avšak je otázne či obec má t. č. toľko 
finančných prostriedkov 
p. Starosta – financie obec momentálne toľko nemá, bude nútená si požiadať o úver 
 
p. Hučko – navrhuje požiadať o krátkodobý úver 
p. Grožajová – stavebná komisia taktiež navrhuje využiť predkupné právo na tento 
pozemok 
p. Starosta dal hlasovať: využiť predkupné právo na odkúpenie pozemku p. č. 1228/16, 
LV č. 2006 vo výmere  3114 m2 

 Hlasovanie:     za:  9          proti:   0       zdržal sa  0  
p. Starosta konštatoval, že OZ súhlas jednohlasne prijalo. 
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p. Starosta – žiada súhlasné stanovisko  OZ, že môže začať  rokovať so zástupcami bánk 
o možnostiach poskytnúť úver pre našu obec na spätnú kúpu   parcely. 
Poslanci – vyjadrili svoj súhlas 
 
p. Starosta dal hlasovať: súhlas OZ poveriť starostu obce  s vybavením   úveru na 
odkúpenie pozemku parc. číslo 1228/16 zapísané na LV č. 2006 vo výmere 3114 m2 

 Hlasovanie:     za:  9          proti:   0       zdržal sa  0  
p. Starosta konštatoval, že OZ súhlas jednohlasne prijalo. 
 
12/3  
p. Starosta –   informoval OZ   o delegovaní  členov do Rady ZŠ : 
delegovaný je: Ing. Peter Gabčo PhD. 
 
        
12/4  
p. Starosta –   informoval OZ   o delegovaní členov do Rady ZŠ s VJM – Alapiskola  
delegovaní členovia sú: PaeDr. Gertrúda Farkasová, Mgr. Blažej Vitálos,  
Magdaléna Nagyová, Méryová Irena 
 
  12/5  
p. Lipka    - prečítal  žiadosť o zmenu ÚP: 
- žiadosť pani Barbory Hrobárekovej o zaradenie pozemku s par. č. 43/16 a 43/19 v k. ú. 
Tomášov – Malý Madaras do ÚP obce pre vzlet a pristátie lietajúcich športových 
zariadení a pre zariadenie modelárskej plochy pre mládež 
p. Starosta - požiadal pána Uzsáka, navrhovateľa vybudovať túto plochu, aby podrobne 
predniesol svoj zámer. 
pán Uzsák  - načrtol ako si predstavuje vybudovať túto plochu, informoval OZ, že 
podobné zariadenia sú vybudované v Královej pri Senci i pri Šuranoch i ďalších mestách 
Poslanci  - kládli otázky 
- aké sú negatíva 
- aká je hlučnosť týchto zariadení 
- ako často sú preteky modelárskych lietadiel 
- sú plánované budovanie  stavieb  

- obyvatelia  ako reagujú na tento plán 
 
pán Uzsák  - odpovedal na otázky nasledovne 
- negatíva nie sú 
- hluk  je  len do 60 decibelov  
- nie sú žiadne negatívne javy na obyvateľov žijúcich v okolí 
- preteky sú maximálne 2 krát do roka 
- budovy s betónovými základmi  neplánuje stavať 
- väčšina obyvateľov s týmto plánom súhlasí 
 
pani Pomicholová  - ako obyvateľka Malého Madarása sa obáva , že  pri štartoch a pristáti 
lietadiel bude veľký hluk.  
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p. Starosta  -  územný plán obce je otvorený, nakoľko nie sme odborníci v tejto 
problematike, musíme sa poradiť s odborníkmi a po získaní informácií od 
kompetentných sa vyjadríme  k žiadosti 
 
 
 
p. Lipka    - prečítal  ďalšiu žiadosť o zmenu ÚP: 
 - p. Šataník s manželkou podali žiadosť o zmenu UP  z „poľnohospodársky využívaná 
krajina „ na  „územie poľnohospodárskej výroby“ na p. č. 1268/7 (/E) a 1268/8 (E)  
 k. ú. Tomášov, kde by mienili vybudovať ekofarmu  
 
p. Hučko – schvaľuje tento plán 
p. Ürge –  plánujete mať  i zamestnancov 
pán Šataník  - na začiatku asi len sezónne budeme môcť zamestnať ľudí 
 
p. Starosta  -  územný plán obce je otvorený, ale ak s tým súhlasí OZ mal by sa odsúhlasiť 
predbežný súhlas, aby mohli vysádzať stromy, nakoľko hlavným zámerom ekofarmy je 
pestovanie ovocia. 
 
p. Starosta  dal hlasovať: 
 OZ dá predbežný súhlas na žiadosť vybudovať ekofarmu v k. ú. Tomášov   

Hlasovanie:     za:  9         proti:   0       zdržal sa  0 
p. Starosta konštatoval, že OZ návrh prijalo. 
 
 
12/6 
p. Lipka    -prečítal list pána Zoltána  Farkasa, v ktorom  ponúka svoj dar pre Obec 
Tomášov, pozemok č. p. 1275/119 a  vodnú stavbu verejnej kanalizácie vybudovanú na 
p. č. 1275/119  k. ú. Tomášov v dĺžke   349,28  m, stoka 1, profil DN 300 materiál PVC. 
 
 
p. Starosta  dal hlasovať: 
 OZ prijíma dar od p. Zoltána Farkasa pozemok č. 1275/119 a vodnú stavbu verejnej 
kanalizácie  v dĺžke 349,28 m na p. č. 1275/119 v k. ú. Tomášov   

Hlasovanie:     za:  9         proti:   0       zdržal sa  0 
p. Starosta konštatoval, že OZ dar prijalo. 
 
 
12/7 
p. Starosta informoval OZ o prebiehajúcich projektoch v našej obce 
-v súčasnosti sa montuje kamerový systém, ktorý bude slúžiť pri odhaľovaní      
   kriminality v našej obci 
    - kamery budú nainštalované: 
       - na námestí pred kultúrnym domom, 
       - na detskom ihrisku v parku pri cintoríne 
        - na autobusovej zastávke 
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- kanalizácia v časti obce Doma 
   - plánuje sa vybudovať kanalizácia od futbalového  ihriska na Hlavnej ulici až po prvý  
      dom časti obce Tomášov v Dome 
   - kanalizácia bude vedená pod Malým Dunajom 
 
- Filmcontest – projekt pre mládež na vytvorenie dokumentárneho filmu o krásach 
Žitného ostrova, 
-je to projekt družobnej obce Halászi, kde máme možnosti i my sa pripojiť a tak 
poskytnúť možnosť mladým ľudom v tvorivej činnosti vo vytvorení dokumentárneho 
filmu 
 
12/8 
p. Starosta  - informoval OZ o nájomných bytoch 
- v nájomných bytoch na Rastickej ulici č. l sa uvoľnil jeden dvojizbový byt, ktorý bude     
   obsadený v krátkej budúcnosti  
- na Novej ulici z dôvodu neplatenia nájomného bol uvoľnený byt, ktorý bol zároveň      
  pridelený rodine s jedným dieťaťom 
 
12/9 
p. Starosta  - informoval o ďalších plánovaných stavbách 
- Veterná ulica – nutná oprava vozovky 
- výmena okien na MŠ  - okná v dvoch triedach na 1. poschodí sú vymenené 
   - i na tomto mieste vyslovil poďakovanie BSK, ktorý poskytol 2 000,00 € na výmenu     
     okien 
- prístrešok pri dome smútku na Osade  
    - máme 2 ponuky, kde jedna ponuka plánuje pristavať prístrešok k budove a druhá      
       ponuka rieši výmenu celej strechy s predlžením o prístrešok 
- Európa pre občanov   - je to projekt podporený priamo z Bruselu. Cieľom je zblížiť 
občanov určitých regiónov respektíve družobných obcí. 
- žiadosť o zateplenie budovy MŠ 
 
12/10 
      
p. Starosta  - informoval OZ, že vzhľadom k tom, že zákon povoľuje vytvárať rezervu na 
opravu zariadení v jedálni, navrhuje zvýšiť cenu obeda o režijný náklad v hodnote 0,10€ 
 
p. Starosta  dal hlasovať: 
 OZ odsúhlasiť zvýšenie ceny obeda o režijný náklad o 0,10€ 
 

Hlasovanie:     za:  9         proti:   0       zdržal sa  0 
p. Starosta konštatoval, že OZ návrh  prijalo. 
 
12/11 
p. Bernáth – prečítal list audítora pre vedenie obce Tomášov  - audit účtovníctva 
a účtovnej závierky obce Tomášov za účtovné obdobie roka 2011. 
                                   List je prílohou tejto zápisnici číslo 4 
 
Bod č. 13 – Diskusia 
p. Gabčo  - pripomenul, že pán starosta neprečítal pri plánovaných akciách rekonštrukciu 
Agátovej ulice 
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Bod č. 14. Návrh na uznesenie a schválenie 
p. Hučko  – predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ  
10. 09. 2012                          
p. Starosta  - dal hlasovať OZ odsúhlasenie Návrhu na uznesenie pod č. 4/2012  

Hlasovanie:     za:  9         proti:   0       zdržal sa  0 
p. Starosta  - konštatoval, že návrh   bol  odsúhlasený 
 
Bod č. 15.  Záver  
 
Starosta poďakoval prítomným za účasť a cenné pripomienky. 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice 
 
 
 
 
Ing. Grožajová Mária                  ............................................... 
 
Ing. Peter Gabčo PhD.                 ................................................. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                Jozef Szalay  
                                                                                                               starosta obce        


